
Όνομα:…………………………….Ημερομηνία:……/……/…… 

Ουσιαστικά   και    επίθετα    

1. Τα   ουσιαστικά  είναι : 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

Κάθε  ουσιαστικό έχει μόνο  ένα  γένος. Μπορεί δηλαδή να είναι: 

• Αρσενικό ή  

• Θηλυκό  ή 

• Ουδέτερο 

 

Ουσιαστικά είναι όμως και άλλες λέξεις! Όπως αυτές που δείχνουν 

πώς νιώθεις: η χαρά- η λύπη- η κούραση… 

 
2. Τα επίθετα:  είναι  οι  λέξεις   που  μας  λένε  πώς  είναι  τα  πρόσωπα, τα  

ζώα  και  τα  πράγματα    γύρω   μας. 

• ο    καλός  γείτονας 

•  η   ξύλινη    σκάλα 

• το  καθιστό   σκυλί 

Κάθε  επίθετο έχει πάντα 3  γένη. Παράδειγμα:  

ο  καλός -η  καλή-  το  καλό 

πρόσωπα 

ζώα 

πράγματα 

Αρσενικά 

ο  φίλος 
ο   αετός 

ο καναπές 

Θηλυκά 

η   δασκάλα 

η  γάτα 

η  σκούπα 

Ουδέτερα 

το  παιδί 

το   άλογο 

το   κουτί 

Αν  η λέξη έχει 

και τα 3  γένη, 

δεν μπορεί να 

είναι 

ουσιαστικό! 



ΑΣΚΗΣΗ: 

Στο  παρακάτω  κείμενο  να  χρωματίσεις  με  κίτρινο τα 

ουσιαστικά  και  με  πράσινο  τα  επίθετα: 

 

 

 

Όταν  κάνουμε   το  μάθημά  μας, πάνω    στο  

ξύλινο  και  στρογγυλό  τραπέζι  μου,  έχω  τον  

φορητό  υπολογιστή  μου. 

Από  τη  δεξιά  πλευρά,  βάζω  το  ποντίκι, που   

είναι  σε  χρώμα  μαύρο   και   κόκκινο. Λίγο  πιο 

πίσω έχω  βάλει  για  μολυβοθήκη   μία  μεγάλη, 

κίτρινη  κούπα, γιατί  έχει  σπάσει   το  πήλινο   

χεράκι  της. 
Πάνω  στην  όμορφη  κούπα  μου, είναι ο  

χαμογελαστός  και  ζωηρός  Τουίτι. 

Στην  αριστερή  πλευρά  έχω  πάντα  μία  ροζ  
κούπα  με  δροσερό νερό. 

Ανοίγοντας  την  ψηφιακή  τάξη  μας, βλέπω  

όμορφα  παιδάκια  να  με  περιμένουν  με  μεγάλη   

υπομονή! 
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